
                                                                                      

            ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА  РАДА 

 

  П Р О Т О К О Л № 6 

пленарного засідання 

 

Тридцять четверта сесія                                                                         30.07.2020р. 

7 скликання                                                                                              м.Житомир 

10-00 год.                                                

Великий зал засідань районної ради 

 

      Всього обрано депутатів – 36. 

 

      У роботі пленарного засідання 34 сесії взяли участь 24 депутати  із 36 

(список додається). 

 

      Головує   на   пленарному засіданні 34 сесії заступник голови районної ради 

В.М.Стах.     

 

    Засідання проводиться з дотриманням встановлених на період карантину 

протиепідеміологічних та санітарних норм. 
 

      Після оголошення заступником голови районної ради В.М. Стахом про 

початок роботи пленарного засідання звучить гімн. 

 

       У роботі пленарного засідання 34 сесії взяли участь: голова 

райдержадміністрації Оханський Ю.М., заступник голови райдержадміністрації 

Мельник К.В.,  депутат обласної ради, Генеральний директор комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» районної ради   

Собко Т.Д., начальник Житомирського районного відділення поліції 

Житомирського відділу поліції  ГУНП в Житомирській області Богатков В. В., 

заступник начальника управління фінансів райдержадміністрації Шмакова Л.М., 

начальник відділу освіти, національно-патріотичного виховання, молоді і спорту 

райдержадміністрації Дмитрієва Р.М., директор комунального некомерційного 

підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» районної ради 

Горбенко Г.В., заступник Генерального директора комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» районної ради  

Полозун Л.В., голова Громадської ради при райдержадміністрації 

Бовсуновський Ю.П., працівники виконавчого апарату районної ради, 

представники засобів масової інформації: редакції газети «Приміське життя» 

(список додається). 
 

СЛУХАЛИ: Про лічильну комісію.  

     Головуючий запропонував обрати лічильну комісію  пленарного засідання 

34 сесії у складі трьох депутатів відповідно до Регламенту роботи районної 

ради. 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію пленарного засідання 34 сесії у складі 

трьох депутатів: 

1. Савенка Миколу Володимировича. 
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2. Попова Віктора Германовича. 

3. Фещук Людмилу Петрівну. 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 24 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

        Головуючим запрошено членів лічильної комісії зайняти робочі місця за 

столом і бути готовими до роботи. 

       Заступник голови  районної ради нагадав, що відповідно до регламенту 

лічильна комісія слідкує за процесом голосування, а після його завершення 

візує  протокол поіменного голосування, а також повідомив про те, що 

відповідно до Регламенту функції секретаріату сесії,  ведення протоколу, 

вирішення інших питань у період засідання  здійснює виконавчий апарат 

районної ради та відповідно до статті 73 Регламенту районної ради пленарне 

засідання фіксується на диктофоні, аудіозапис здійснюють працівники 

виконавчого апарату районної ради. Звернувся до депутатів з проханням про те, 

що у разі виникнення у депутатів конфлікту інтересів при розгляді питань 

порядку денного сесії та ухваленні рішень, депутати мають повідомити про це 

відповідно до законів України «Про запобігання корупції» та «Про місцеве 

самоврядування в Україні». 

 

ВИСТУПИЛИ: Попов В.Г., депутат районної ради, оголосив про конфлікт 

інтересів при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, 

оскільки його обрано до лічильної комісії. 

 Фещук Л.П., депутат районної ради, оголосила про конфлікт інтересів 

при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, оскільки її 

обрано до лічильної комісії. 

 Савенко М.В., депутат районної ради, оголосив про конфлікт інтересів 

при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, оскільки його 

обрано до лічильної комісії. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний пленарного засідання 34 сесії районної ради.  

             Інформує: Стах Василь Миколайович  - заступник голови районної ради 

      Ознайомив із переліком питань, що пропонуються для розгляду на 

пленарному засіданні. Запропонував взяти цей порядок денний за основу, а тоді 

голосувати за доповнення. 

     На розгляд сесії пропонується внести наступні питання: 
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1. Про звіт голови районної державної адміністрації про виконання 

Програми економічного і соціального розвитку району за 2019 рік і перше 

півріччя 2020 року та делегованих радою повноважень. 

        Інформує: Оханський Юрій Миколайович – голова Житомирської 

районної державної адміністрації 

 

2. Про інформацію начальника Житомирського районного відділення 

поліції Житомирського відділу поліції  ГУНП в Житомирській області про 

діяльність у сфері охорони та захисту прав і свобод людини, протидії 

злочинності, забезпечення публічної безпеки і порядку  на території району. 

          Інформує: Богатков Володимир Володимирович - начальник 

Житомирського районного відділення поліції Житомирського відділу поліції  

ГУНП в Житомирській області 

 

3. Про надання погодження на отримання спеціального дозволу на 

користування  надрами  з метою геологічного вивчення  піску ділянки 

Левківське-2. 

   Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної 

комісії районної ради з питань розвитку агропромислового комплексу, 

земельних відносин та екології 

 

4.  Про затвердження Програми протиепізоотичних заходів та боротьби з 

хворобами тварин в Житомирському районі на 2020 рік. 

              Інформує: Гущин Борис Борисович – начальник Житомирського 

районного управління Головного управління Держпродспоживслужби в 

Житомирській області 

 

5.  Про Програму фінансової  підтримки діяльності військового комісаріату 

на  2020 – 2022 роки. 

                 Інформує: Варивода Олександр Васильович -  військовий комісар 

Житомирського об’єднаного міського військового комісаріату 

 

6. Про програму «Питна вода Житомирського району на 2020-2021 

роки». 

          Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділ 

житлово-комунального господарства, містобудування, архітектури, 

оборонної роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними 

органами Житомирської районної державної адміністрації 

 

7. Про співфінансування проекту «Реконструкція приймально-

діагностичного відділення під відділення екстреної медичної допомоги КНП 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради за адресою: шосе 

Сквирське, 3, с. Станишівка, Житомирського району Житомирської області» 
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Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділ 

житлово-комунального господарства, містобудування, архітектури, 

оборонної роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними 

органами Житомирської районної державної адміністрації 

 

8. Про  затвердження  районної  Програми зубопротезування пільгових 

категорій  громадян. 

         Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – директор комунального 

некомерційного підприємства  «Територіальне стоматологічне об’єднання» 

Житомирської районної ради 

                                    

9. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Територіальне   стоматологічне   об’єднання» 

Житомирської районної ради на 2020 рік. 

                  Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – директор 

комунального некомерційного підприємства  «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» Житомирської районної ради 

 

10.  Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2020 рік. 

 Інформує: Огірчук Юрій Валентинович - начальник організаційного 

відділу апарату Житомирської районної державної адміністрації 

   

11.  Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради. 

 Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства  «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради 

 

12.  Про повідомлення орендаря щодо відсутності наміру передачі в оренду  

нерухомого майна після завершення договору оренди №443 від 04.03.2020р. 

           Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства  «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради 

 

13. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного  підприємства «Центр первинної медико-санітарної  допомоги» 

Житомирської районної ради на 2020 рік. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – директор 

комунального некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради 

 

14. Про внесення змін до розміру фінансових  ресурсів на виконання у 2020 

році  Програми  про кошти для забезпечення  виконання  депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 
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           Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна - начальник         

організаційного відділу виконавчого апарату Житомирської районної ради 

 

15. Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-2020 роки. 

     Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника   

управління фінансів Житомирської районної державної адміністрації 

 

16.  Про внесення змін до районного бюджету Житомирського району на 

2020 рік. 

     Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника   

управління фінансів Житомирської районної державної адміністрації 

 

17. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

          Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника   

управління фінансів Житомирської районної державної адміністрації 

 

18. Про внесення змін до Положення  про  порядок    використання    

шкільних автобусів . 

              Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна - начальник відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

районної державної адміністрації 

 

19.  Про створення опорного закладу освіти і його філії та реорганізацію 

закладів освіти. 

              Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна - начальник відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

районної державної адміністрації 

 
20.  Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2020 року. 

 Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник         

організаційного відділу виконавчого апарату Житомирської районної ради 

                                                       

21. Про внесення змін до районних Програм. 

  Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник         

організаційного відділу виконавчого апарату Житомирської районної ради 

 
22. Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник         

організаційного відділу виконавчого апарату Житомирської районної ради 
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23. Про затвердження Методики розрахунку  вартості платних послуг, 

які надаються  комунальними закладами охорони здоров'я,  що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

24. Щодо оренди комунального майна,  яке належить до спільної 

власності  територіальних громад сіл, селищ  Житомирського району. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 
25. Про визнання такими, що втратили чинність, рішень районної ради. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

26. Про затвердження Переліків першого та другого типу об’єктів 

оренди комунальної власності. 

              Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

27. Про звільнення від орендної плати за користування  майном, що 

належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ району. 

              Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

28. Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад 

сіл, селищ  Житомирського району. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 
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29. Про закріплення об’єктів  нерухомого майна на праві оперативного 

управління за відділом освіти, національно-патріотичного виховання, молоді та 

спорту Житомирської районної державної адміністрації Житомирської області. 

 Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

30. Про закріплення  нерухомого майна на праві оперативного 

управління за Комунальним некомерційним підприємством «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

31. Про внесення змін до рішень районної ради щодо закріплення 

земельних ділянок на праві постійного користування. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

32. Про закріплення земельної ділянки на праві постійного користування 

за сектором культури і туризму Житомирської райдержадміністрації 

Житомирської області.  

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

33. Про внесення змін до Статуту Комунальної установи 

«Новогуйвинська  комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» 

Житомирської районної ради. 

              Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

34. Про внесення змін до рішення 29 сесії районної ради 7 скликання від 

24.12.2019р.№996 «Про погодження розмірів батьківської плати за навчання у 

мистецьких школах Житомирської районної ради». 
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               Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

                    

35. Про погодження розмірів батьківської плати за навчання у 

мистецьких школах Житомирської районної ради на 2020-2021 н.р. 

              Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради                     

               

36. Про внесення змін до рішення 23 сесії від  25.02.2019р. № 827 «Про 

припинення комунального  підприємства «Центральна районна аптека  №118» 

Житомирської районної ради». 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

                   

37. Про звернення до Президента України,  Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України, Міністерства оборони України  та Міністерства 

соціальної політики України щодо відшкодування з Державного бюджету 

України середньої заробітної плати. 

             Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови 

Житомирської районної ради 

                                 
38.  Про підтримку звернення депутатів Одеської обласної ради. 

             Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови 

Житомирської районної ради 

39. Різне: 

39.1. Щодо висновків робочої групи районної ради з вивчення стану 

функціонування спортивних установ і організацій району та їх фінансування з 

питань використання бюджетних коштів окремими їх отримувачами на 

проведення спортивних заходів і змагань. 

    Інформує: Котвицький Сергій Валерійович, депутат районної ради, 

голова робочої групи з вивчення стану функціонування спортивних установ і 
організацій району та їх фінансування 

39.2 Інформація щодо стану роботи по укладенню договору оренди із 

ТОВ «Редакція газети «Приміське життя» на частину нежитлового приміщення 

на четвертому поверсі адміністративної  будівлі Житомирської районної ради 

за адресою: м. Житомир, вул. Л.Українки, 1, (два кабінети №  410, 411, 

корисною  площею 21,20 кв. м., та місця загального користування, площею 

11,27 кв. м.). 
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             Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 
районної ради 

39.3 Щодо рекомендацій  постійної комісії з питань розвитку 

агропромислового комплексу, земельних відносин та екології  від 23 липня 

2020 року про розгляд звернення депутата Сінгурівської сільської ради  

Хоменка Руслана Миколайовича. 

           Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної 

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин та 

екології 

ВИРІШИЛИ: Прийняти цей порядок денний за основу. 

         За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 24 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення доповнень до порядку денного засідання. 

ВИСТУПИЛИ: Гребенюк О.П., депутат районної ради, який вніс пропозицію 

щодо включення до порядку денного питання «Про безоплатну передачу 

об’єкту нерухомого майна (приміщення аптеки) до комунальної власності 

Троянівської сільської ради Житомирського району Житомирської області».            

Проєкт рішення  депутатам роздано. 

  

          В електронній системі голосування «Рада Голос» стався технічний збій.  

          У зв’язку з цим головуючим поставлено повторно на голосування  

питання про повернення до розгляду питання про доповнення до порядку 

денного. 

 

СЛУХАЛИ: Про повернення до розгляду питання про доповнення до порядку 

денного». 

ВИРІШИЛИ: Повернутися до розгляду питання про доповнення до порядку 

денного засідання. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 24 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., 
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Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення доповнень до порядку денного засідання. 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного засідання питання відповідно до 

пропозиції депутата районної ради Гребенюка О.П. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 24 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Козел В.В., депутат районної ради, який вніс пропозицію щодо 

включення до порядку денного питання «Про надання погодження на 

отримання  спеціального дозволу на користування  надрами  з метою 

геологічного вивчення  піску Тарасівської – 1 ділянки». Проєкт рішення  

депутатам роздано. 

ВИРІШИЛИ: Включити це питання до порядку денного засідання за 

пропозицією депутата районної ради Козела В.В. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» - 23 (Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга 

В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Савенко М.В.) 

Результати поіменного голосування додаються. 
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СЛУХАЛИ: Про затвердження порядку денного сесії в цілому з урахуванням 

змін та доповнень. 

                 Інформує: Стах Василь Миколайович  - заступник голови районної 

ради 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  в цілому наступний порядок денний пленарного 

засідання 34 сесії з урахуванням змін та доповнень: 

1. Про звіт голови районної державної адміністрації про виконання 

Програми економічного і соціального розвитку району за 2019 рік і перше 

півріччя 2020 року та делегованих радою повноважень. 

        Інформує: Оханський Юрій Миколайович – голова Житомирської 

районної державної адміністрації 

 

2. Про інформацію начальника Житомирського районного відділення 

поліції Житомирського відділу поліції  ГУНП в Житомирській області про 

діяльність у сфері охорони та захисту прав і свобод людини, протидії 

злочинності, забезпечення публічної безпеки і порядку  на території району. 

          Інформує: Богатков Володимир Володимирович - начальник 

Житомирського районного відділення поліції Житомирського відділу поліції  

ГУНП в Житомирській області 

 

3. Про надання погодження на отримання спеціального дозволу на 

користування  надрами  з метою геологічного вивчення  піску ділянки 

Левківське-2. 

   Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної 

комісії районної ради з питань розвитку агропромислового комплексу, 

земельних відносин та екології 

 

4.  Про затвердження Програми протиепізоотичних заходів та боротьби з 

хворобами тварин в Житомирському районі на 2020 рік. 

              Інформує: Гущин Борис Борисович – начальник Житомирського 

районного управління Головного управління Держпродспоживслужби в 

Житомирській області 

 

5.  Про Програму фінансової  підтримки діяльності військового комісаріату 

на  2020 – 2022 роки. 

                 Інформує: Варивода Олександр Васильович -  військовий комісар 

Житомирського об’єднаного міського військового комісаріату 

 

6. Про програму «Питна вода Житомирського району на 2020-2021 

роки». 

          Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділ 

житлово-комунального господарства, містобудування, архітектури, 

оборонної роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними 

органами Житомирської районної державної адміністрації 
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7. Про співфінансування проекту «Реконструкція приймально-

діагностичного відділення під відділення екстреної медичної допомоги КНП 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради за адресою: шосе 

Сквирське, 3, с. Станишівка, Житомирського району Житомирської області» 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділ 

житлово-комунального господарства, містобудування, архітектури, 

оборонної роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними 

органами Житомирської районної державної адміністрації 

 

8. Про  затвердження  районної  Програми зубопротезування пільгових 

категорій  громадян. 

         Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – директор комунального 

некомерційного підприємства  «Територіальне стоматологічне об’єднання» 

Житомирської районної ради 

                                    

9. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Територіальне   стоматологічне   об’єднання» 

Житомирської районної ради на 2020 рік. 

                  Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – директор 

комунального некомерційного підприємства  «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» Житомирської районної ради 

 

10.  Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2020 рік. 

 Інформує: Огірчук Юрій Валентинович - начальник організаційного 

відділу апарату Житомирської районної державної адміністрації 

   

11.  Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради. 

 Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства  «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради 

 

12.  Про повідомлення орендаря щодо відсутності наміру передачі в оренду  

нерухомого майна після завершення договору оренди №443 від 04.03.2020р. 

           Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства  «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради 

 

13. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного  підприємства «Центр первинної медико-санітарної  допомоги» 

Житомирської районної ради на 2020 рік. 
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Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – директор 

комунального некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради 

 

14. Про внесення змін до розміру фінансових  ресурсів на виконання у 2020 

році  Програми  про кошти для забезпечення  виконання  депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

           Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна - начальник         

організаційного відділу виконавчого апарату Житомирської районної ради 

 

15. Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-2020 роки. 

     Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника   

управління фінансів Житомирської районної державної адміністрації 

 

16.  Про внесення змін до районного бюджету Житомирського району на 

2020 рік. 

     Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника   

управління фінансів Житомирської районної державної адміністрації 

 

17. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

          Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника   

управління фінансів Житомирської районної державної адміністрації 

 

18. Про внесення змін до Положення  про  порядок    використання    

шкільних автобусів . 

              Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна - начальник відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

районної державної адміністрації 

 

19.  Про створення опорного закладу освіти і його філії та реорганізацію 

закладів освіти. 

              Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна - начальник відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

районної державної адміністрації 

 
20.  Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2020 року. 

 Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник         

організаційного відділу виконавчого апарату Житомирської районної ради 

                                                       

21. Про внесення змін до районних Програм. 

  Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник         

організаційного відділу виконавчого апарату Житомирської районної ради 
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22. Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник         

організаційного відділу виконавчого апарату Житомирської районної ради 

 

23. Про затвердження Методики розрахунку  вартості платних послуг, 

які надаються  комунальними закладами охорони здоров'я,  що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

24. Щодо оренди комунального майна,  яке належить до спільної 

власності  територіальних громад сіл, селищ  Житомирського району. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 
25. Про визнання такими, що втратили чинність, рішень районної ради. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

26. Про затвердження Переліків першого та другого типу об’єктів 

оренди комунальної власності. 

              Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

27. Про звільнення від орендної плати за користування  майном, що 

належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ району. 

              Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

28. Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад 

сіл, селищ  Житомирського району. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 
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забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

29. Про закріплення об’єктів  нерухомого майна на праві оперативного 

управління за відділом освіти, національно-патріотичного виховання, молоді та 

спорту Житомирської районної державної адміністрації Житомирської області. 

 Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

30. Про закріплення  нерухомого майна на праві оперативного 

управління за Комунальним некомерційним підприємством «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

31. Про внесення змін до рішень районної ради щодо закріплення 

земельних ділянок на праві постійного користування. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

32. Про закріплення земельної ділянки на праві постійного користування 

за сектором культури і туризму Житомирської райдержадміністрації 

Житомирської області.  

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

 

33. Про внесення змін до Статуту Комунальної установи 

«Новогуйвинська  комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» 

Житомирської районної ради. 

              Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 
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34. Про внесення змін до рішення 29 сесії районної ради 7 скликання від 

24.12.2019р.№996 «Про погодження розмірів батьківської плати за навчання у 

мистецьких школах Житомирської районної ради». 

               Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

                    

35. Про погодження розмірів батьківської плати за навчання у 

мистецьких школах Житомирської районної ради на 2020-2021 н.р. 

              Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради                     

               

36. Про внесення змін до рішення 23 сесії від  25.02.2019р. № 827 «Про 

припинення комунального  підприємства «Центральна районна аптека  №118» 

Житомирської районної ради». 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

                   

37. Про звернення до Президента України,  Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України, Міністерства оборони України  та Міністерства 

соціальної політики України щодо відшкодування з Державного бюджету 

України середньої заробітної плати. 

             Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови 

Житомирської районної ради 

                                 
38.  Про підтримку звернення депутатів Одеської обласної ради. 

             Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови 

Житомирської районної ради 

 

39. Щодо висновків робочої групи районної ради з вивчення стану 

функціонування спортивних установ і організацій району та їх фінансування з 

питань використання бюджетних коштів окремими їх отримувачами на 

проведення спортивних заходів і змагань. 

    Інформує: Котвицький Сергій Валерійович, депутат районної ради, 

голова робочої групи з вивчення стану функціонування спортивних установ і 
організацій району та їх фінансування 

40. Інформація щодо стану роботи по укладенню договору оренди із ТОВ 

«Редакція газети «Приміське життя» на частину нежитлового приміщення на 
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четвертому поверсі адміністративної  будівлі Житомирської районної ради за 

адресою: м. Житомир, вул. Л.Українки, 1, (два кабінети №  410, 411, корисною  

площею 21,20 кв. м., та місця загального користування, площею 11,27 кв. м.). 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 
районної ради 

41. Щодо рекомендацій  постійної комісії з питань розвитку 

агропромислового комплексу, земельних відносин та екології  від 23 липня 

2020 року про розгляд звернення депутата Сінгурівської сільської ради  

Хоменка Руслана Миколайовича. 

           Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної 

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин та 
екології 

42. Про надання погодження на отримання  спеціального дозволу на 

користування  надрами  з метою геологічного вивчення  піску Тарасівської – 1 

ділянки. 

Інформує: Козел Василь Васильович – заступник голови постійної 

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин та 
екології 

43. Про безоплатну передачу об’єкту нерухомого майна (приміщення 

аптеки) до комунальної власності Троянівської сільської ради Житомирського 

району Житомирської області. 

44. Різне. 

Інформує: Гребенюк Олександр Павлович – депутат районної ради 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 24 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Про  регламент роботи  пленарного засідання  34 сесії. 

                      Інформує: Стах Василь Миколайович  - заступник голови районної 

ради 
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ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  пленарного засідання 34 

сесії районної ради: для звітів – до 20 хвилин; для презентації програм та 

виступів щодо внесення змін до програм і внесення змін до бюджету - до 10 

хвилин  кожному доповідачу; з інших питань – до 5 хвилин кожному 

доповідачу; для виступів, довідок,  пропозицій  та внесення поправок - до  3 

хвилин; питання порядку денного, щодо яких у депутатів відсутні запитання, 

провести без обговорення, оскільки обговорення пройшли на засіданнях 

комісій; через дві години роботи сесії відповідно до Регламенту зробити 

перерву на 20 хвилин; інші перерви проводити за пропозицією головуючого, 

заявами депутатських фракцій, груп  та  позафракційних депутатів. Після 

розгляду питань порядку денного надати слово бажаючим для внесення 

пропозицій, зауважень та оголошень.   

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 24 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, та Оханський 

Ю.М., голова райдержадміністрації, які привітали депутата районної ради 

Станіславова О.В. з ювілейним днем народження та вручили йому квіти. 

Оханський Ю.М., голова Житомирської райдержадміністрації, привітав з 

ювілейним днем народження заступника голови районної ради Стаха В.М. та 

вручив йому квіти. 

Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зачитала протокол засідання 

фракції про включення до її складу двох депутатів: Литвиненко А.В. та 

Станіславова О.В., а також озвучила зміну назви фракції з  «Блок Петра 

Порошенка «Солідарність» на «Європейська Солідарність». 

Загладько В.М., депутат районної ради, як представник Житомирської 

обласної галузевої організації   «Асоціація роботодавців будівельників»,  

вручив депутату районної ради Давидову А.В. орден «Зірка слави. Економіка 

України». 

Депутати продовжили засідання. 

Стах В.М., заступник голови районної ради, нагадав присутнім, що 

відповідно до статті 70 Регламенту районної ради та статті 59 Закону України 

«Про місцеве самоврядування в Україні» рішення вважається прийнятим, якщо 

за нього проголосувала більшість від загального складу ради, проєкт рішення 

або пропозиція, які не отримали необхідної кількості голосів на підтримку, 
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вважається відхиленим. Таке відхилення пропозиції чи проєкту рішення 

оформляється протокольним рішенням. 

 

 Депутати перейшли до розгляду питань порядку денного засідання. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про звіт голови районної державної адміністрації про виконання 

Програми економічного і соціального розвитку району за 2019 рік і перше 

півріччя 2020 року та делегованих радою повноважень. 

        Інформує: Оханський Юрій Миколайович – голова Житомирської 

районної державної адміністрації 

Запитань, зауважень, заперечень щодо звіту, який попередньо було 

направлено усім депутатам раойнної ради, не надходило.  

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1057 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 24 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про інформацію начальника Житомирського районного 

відділення поліції Житомирського відділу поліції  ГУНП в Житомирській 

області про діяльність у сфері охорони та захисту прав і свобод людини, 

протидії злочинності, забезпечення публічної безпеки і порядку  на території 

району. 

          Інформує: Богатков Володимир Володимирович - начальник 

Житомирського районного відділення поліції Житомирського відділу поліції  

ГУНП в Житомирській області - текст інформації додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Богатков В.В., начальник Житомирського районного відділення 

поліції Житомирського відділу поліції  ГУНП в Житомирській області, 

звернувся з проханням вирішити питання по доставці трупів з місць подій до 

моргу та вирішити питання щодо виділення коштів на проведення медичного 

огляду з метою опосвідчення стану алкогольного та/або наркотичного 

сп’яніння, оскільки з 01.07.2020р. із державного бюджету такий медичний 

огляд не відшкодовується наркодиспансерам. 

 Дєньга В.А., депутат районної ради, зазначив, що можна було б 

розробити якусь програму для врегулювання цього питання, але чи «є вже в 

цьому сенс». 
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 Богатков В.В., начальник Житомирського районного відділення 

поліції Житомирського відділу поліції  ГУНП в Житомирській області, 

зазначив, що можливо модна було б на районному рівні звернутись до 

сільських рад та ОТГ району, щоб вони допомогли у вирішенні цього питання 

хоча б в межах своє території. Проінформував про те, що є спеціальні 

підприємства,  з якими можливо укласти договір на проведення таких робіт 

(надання послуг), як зробили це Станишівська та Оліївська ОТГ.  

 Оржехівський В.М., депутат районної ради, запитав, чи 

відслудковуються порушники ПДР на трасі Житомир-Чернівці (траса з 

Житомира до Чуднова), і чи є там камери відеоспостереження. 

 Богатков В.В., начальник Житомирського районного відділення 

поліції Житомирського відділу поліції  ГУНП в Житомирській області, відповів 

що там стаціонарних камер відеоспостереження не встановлено. 

 Оржехівський В.М., депутат районної ради, зазначив, що автомобілі 

на цій трасі несуться з шаленою швидкістю, і попросив вплинути на 

забезпечення захисту жителів. 

 Богатков В.В., начальник Житомирського районного відділення 

поліції Житомирського відділу поліції  ГУНП в Житомирській області, 

відповів, що фіксацію перевищення швидкості, іншого швидкісного режиму 

здійснює іеша структура (це належить до повноважень патрульної поліції, і 

встановлення камер відеоспостереження теж належить до їх відання). 

 Загладько В.М., депутат районної ради, запитав чи є співпраця з 

Станишівською громадою і чи  можливо врегулювати та вплинути на  п’яні 

нічні роз’їзди мотоциклістів та автомобілістів в центрі села Ліщин, а також 

щодо недостатності ДІМ.  

 Богатков В.В., начальник Житомирського районного відділення 

поліції Житомирського відділу поліції  ГУНП в Житомирській області, 

відповів, що договорів немає, є кадрова проблема з дільничими, оскільки їх 

кількість не є достатньою, а   співпраця з  громадою здійснюється в межах 

комплексної програми профілактики злочинності. Сказав, що якщо потрібне 

реагування органів поліції, то потрібно про це повідомляти, «інформуйте – 

будемо відпрацьовувати». 

 Андросович П.В., Василівський сільський голова, запитав чи є якийсь 

вплив на водіїв, які возять з Покостівки через Заможне, Рудківку вантажі вагою 

не 30 тонн, а всі 60 тонн. Зазначив, що ця дорога була нещодавно 

відремонтована і через такі дії буде зруйнована. 

 Богатков В.В., начальник Житомирського районного відділення 

поліції Житомирського відділу поліції  ГУНП в Житомирській області, 

попросив викласти це звернення у письмовому вигляді. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1058 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 24 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 
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В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

3. СЛУХАЛИ:   Про надання погодження на отримання спеціального дозволу 

на користування  надрами  з метою геологічного вивчення  піску ділянки 

Левківське-2. 

   Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної 

комісії районної ради з питань розвитку агропромислового комплексу, 

земельних відносин та екології 

Зазначив, що особисто брав участь у громадських слуханнях в с.Левків 

з цього питання, і це питання не є новим. Виконком та сесія Левківської 

сільської ради дали погодження, і постійною комісією районної ради з питань 

розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин та екології це 

рішення також було підтримано та рекомендовано для прийняття на сесії 

районної ради. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що на 

попередніх сесіях це рішення не підтримувалось, оскільки не було погодження 

зі сторони Левківської сільської ради. Окрім того, зазначив, що на сесії 

присутній керівник ТОВ «Бетон», але  відповідно до вимог законодавства його 

не запрошували, проте  й першкоджати в участі в роботі сесії не маємо права. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1059 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 23 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  

                 Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Приставський М.М.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Журавель Г.М., депутат Житомирської районної ради, заявив 

про наявний у нього конфлікт інтересів при розгляді і прийнятті рішення з 

наступного питання порядку денного, оскільки працює в Житомирському 

районному управлінні Головного управління Держпродспоживслужби в 

Житомирській області. 
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4. СЛУХАЛИ:    Про затвердження Програми протиепізоотичних заходів та 

боротьби з хворобами тварин в Житомирському районі на 2020 рік. 

                 Інформує: Журавель Геннадій Миколайович – начальник відділу 

безпечності харчових продуктів та ветеринарної медицини Житомирського 

районного управління Головного управління Держпродспоживслужби в 

Житомирській області 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1060 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 23 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Журавель Г.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

5.  СЛУХАЛИ:   Про Програму фінансової  підтримки діяльності військового 

комісаріату на  2020 – 2022 роки. 

                 Інформує: Варивода Олександр Васильович -  військовий комісар 

Житомирського об’єднаного міського військового комісаріату 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1061 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 24 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

6. СЛУХАЛИ:   Про програму «Питна вода Житомирського району на 2020-

2021 роки». 

          Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділу 

житлово-комунального господарства, містобудування, архітектури, 

оборонної роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними 

органами Житомирської районної державної адміністрації 
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ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання з урахуванням доповнень, 

внесених постійною комісією з питань бюджету і комунальної власності щодо 

моніторингу якості води. 

(Рішення №  1062 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 24 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

7. СЛУХАЛИ:   Про співфінансування проекту «Реконструкція приймально-

діагностичного відділення під відділення екстреної медичної допомоги КНП 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради за адресою: шосе 

Сквирське, 3, с. Станишівка, Житомирського району Житомирської області». 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділу 

житлово-комунального господарства, містобудування, архітектури, 

оборонної роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними 

органами Житомирської районної державної адміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Собко Т.Д., генеральний директор КНП «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради, повідомив, що районна лікарня  є 

однією з опорних лікарень в області, і тому увійшла до списку лікарень, яким з 

державного бюджету виділяються кошти на  реконструкцію приймально-

діагностичного відділення. Зазначив, що єдиною умовою для отримання цих 

коштів є надання співфінансування з районного бюджету у розмірі 10%. 

ВИРІШИЛИ: 1) Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1063 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 24 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 
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2) Звернутися до селищної, сільських рад та ОТГ про взяття 

ними участі у співфінансуванні проекту «Реконструкція приймально-

діагностичного відділення під відділення екстреної медичної допомоги КНП 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради за адресою: шосе 

Сквирське, 3, с. Станишівка, Житомирського району Житомирської області»: 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 22 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Козел В.В., Медведюк 

О.В., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., 

Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

  «Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Загладько В.М., Карчевський Р.А.) 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Пленарне засідання 34 сесії залишив депутат Карчевський Р.А.  

В роботі сесії беруть участь 23 депутати.   

 

ВИСТУПИЛИ: Нижник В.Т., депутат Житомирської районної ради, заявив про 

наявний у нього конфлікт інтересів при розгляді і прийнятті рішення з 

наступних двох питань порядку денного, оскільки є керівником комунального 

некомерційного підприємства «Територіальне стоматологічне об’єднання» 

районної ради, яке є учасником запропонованого проекту програми. 

 

8. СЛУХАЛИ:   Про  затвердження  районної  Програми зубопротезування 

пільгових категорій  громадян. 

         Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – директор комунального 

некомерційного підприємства  «Територіальне стоматологічне об’єднання» 

Житомирської районної ради 

     Зазначив, що по всій Україні живе велика кількість пільговиків, а з 

першого квітня цього року медичне обслуговування пільгових категорій 

населення в частині стоматологічних послуг з державного бюджету не 

фінансується. Сказав, що для врегулювання такої ситуації була розроблена ця 

програма, суть якого полягає у наступному: законодавством передбачено 

безкоштовне зубопротезування з найдевших матеріалів, а така програма дасть 

можливість людям обирати самостійно з якого метеріалу проводити лікування і 

якщо необхідно-доплатити різницю.  

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що 

бюджетною комісією було внесено доповнення в частині термінів дії програми, 

а саме запропоновути термін її дії до 2025 року. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

           За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 
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«За» - 19 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Давидов А.В., Дєньга 

В.А., Журавель Г.М., Козел В.В., Литвиненко А.В., Медведюк 

О.В., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах 

В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 В електронній системі голосування «Рада Голос» стався технічний збій: 

депутатів, які не голосували (Гречко А.К., Загладько В.М., Михайлов А.М., 

Нижник В.Т.) система зазначила як відсутніх. 

  Головуючим поставлено на голосування  питання про повернення до 

голосування за питання «Про  затвердження  районної  Програми 

зубопротезування пільгових категорій  громадян». 

 

 Пленарне засідання 34 сесії залишила депутат Литвиненко А.В.  

            В роботі сесії беруть участь 22 депутати. 

 

           Результати голосування за повернення до питання «Про  затвердження  

районної  Програми зубопротезування пільгових категорій  громадян»: 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Козел В.В., 

Медведюк О.В., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах 

В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О.,Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 В електронній системі голосування «Рада Голос» знову стався технічний 

збій: депутатів, які не голосували (Загладько В.М., Михайлов А.М., Нижник 

В.Т.) система зазначила як відсутніх. 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  районну Програму зубопротезування пільгових 

категорій  громадян»: 

 (Рішення № 1064 та Програма додаються). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 20 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Козел В.В., Медведюк О.В., Оржехівський В.М., Парфентієва 

Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 
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Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

      В електронній системі голосування «Рада Голос» знову стався технічний 

збій: депутатів, які не голосували (Михайлов А.М., Нижник В.Т.) система 

зазначила як відсутніх. 

 

9. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Територіальне   стоматологічне   

об’єднання» Житомирської районної ради на 2020 рік. 

                  Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – директор 

комунального некомерційного підприємства  «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» Житомирської районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1065 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 22 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

10. СЛУХАЛИ:    Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2020 рік. 

 Інформує: Огірчук Юрій Валентинович - начальник організаційного 

відділу апарату Житомирської районної державної адміністрації 

Зазначив, що до розданого проєкту рішення є доповнення, а саме:  

додаток 1 «Основні напрями діяльності та заходи щодо їх реалізації у 2020 

році» розділ «Комунальне некомерційне підприємство «Центральна районна 

лікарня» Житомирської ради» підрозділ 2 «Ремонтні роботи» доповнити 

пунктом 6 «Реконструкція приймально-діагностичного відділення під 

відділення екстреної медичної допомоги КНП "Центральна районна лікарня" 

Житомирської районної ради за адресою: шосе Сквирське, 3,  

с. Станишівка, Житомирського району Житомирської області». 

ВИСТУПИЛИ: Фещук Л.П., депутат районної ради, також внесла доповнення 

до програми, а саме: у додатку 1 «Основні напрями діяльності та заходи щодо 

їх реалізації у 2020 році» розділі «Розвиток земельних відносин та 
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землевпорядкування територій» підрозділі 1 «Розвиток земельних відносин та 

землевпорядкування територій» п. 1. «Проведення позовної діяльності в т.ч. 

юридичних послуг щодо поновлення, встановлення прав володіння та 

розпорядження земельними ділянками сільськогосподарського призначення, 

що знаходяться на території селищної, сільської ради» в графах «Потреба в 

коштах на реалізацію заходу», «Всього», «Місцеві бюджети» суму 15,00 тис. 

грн замінити на 30,00 тис. грн. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання з урахуванням доповнень. 

(Рішення №  1066 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 22 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

  

11.  СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради. 

 Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства  «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради 

Зазначив, що зміни стосуються зібльшеня обсягів фінансування окремих 

пунктів програми у зв’язк уз виділення мдодаткових коштів депутатами 

аройнної ради за їх квотою.  

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1067 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 22 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 
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12.  СЛУХАЛИ:   Про повідомлення орендаря щодо відсутності наміру 

передачі в оренду  нерухомого майна після завершення договору оренди №443 

від 04.03.2020р. 

           Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства  «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1068 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 21 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

                 Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Козел В.В., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв 

Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Приставський М.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

13. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного  підприємства «Центр первинної медико-

санітарної  допомоги» Житомирської районної ради на 2020 рік. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – директор 

комунального некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Гребенюк О.П., депутат районної ради, оголосив про наявний у 

нього конфлікт інтересів при розгляді цього питання, оскільки працює в цій 

установі. 

Фещук Л.П., депутат районної ради, заявила про наявний у неї конфлікт 

інтересів, оскільки працює в цій установі. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1069 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 21 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гречко А.К.,Давидов А.В., Дєньга 

В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Медведюк 

О.В., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв 

Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О.,Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Гребенюк О.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 
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14. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до розміру фінансових  ресурсів на 

виконання у 2020 році  Програми  про кошти для забезпечення  виконання  

депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

            

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що до 

районної ради надійшли звернення та відповідні проекти рішень від депутата  

Приставського  М.  М. та депутата і голови депутатської фракції ВО «Свобода» 

Голік Т. І.  щодо збільшення розміру фінансових  ресурсів на виконання у 2020 

році  Програми  про кошти для забезпечення  виконання  депутатських 

повноважень та порядок їх використання: від Приставського М.М. щодо 

збільшення на 20 000 грн, а від Голік Т.І – на 10 000 грн на кожного депутата.  

 Депутат  Приставський  М.  М. відкликав свою пропозицію та підтримав 

пропозицію Голік Т. І., але постійною комісією з питань бюджету і комунальної 

власності було підтримано проект рішення, поданий Голік Т.І., частково із 

певним доповненням, а саме: рекомендовано збільшити фінансування за цією 

програмою на суму, визначену кожним депутатом районної ради, але не більше 

як на 10 000 грн. на одного депутата районної ради і в межах тих коштів, які 

були виділені депутатам в межах 30% квоти. 

ВИСТУПИЛИ: Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зазначила, що 

спрямовує залишок своїх коштів у сумі 10 000 грн на надання матеріальних 

допомог. 

 Нижник В.Т., депутат районної ради, зазначив, що спрямовує залишок 

своїх коштів у сумі 10 000 грн на надання матеріальних допомог. 

 Журавель Г.М., депутат районної ради,   зазначив, що спрямовує залишок 

своїх коштів у сумі 10 000 грн на надання матеріальних допомог. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1070 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 21 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Медведюк О.В., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський 

В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., 

Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., 

Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Голік Т.І.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Пленарне засідання сесії залишила депутат районної ради Голік Т.І.  

Депутати хвилиною мовчання вшанували пам’ять померлого директора 

комунального закладу «Початковий спеціалізований мистецький навчальний 

заклад «Високопічська школа мистецтв» районної ради Михніцького В. П. 
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Проведено переєстрацію депутатів. В роботі сесії бере участь 21 депутат. 

 

15. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-

2020 роки. 

     Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника   

управління фінансів Житомирської районної державної адміністрації 

 

Під час голосування з цього питання порядку денного в електронній 

системі голосування «Рада Голос» стався технічний збій, і головуючим 

поставлено на голосування  питання про повернення до голосування за питання 

«Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-2020 роки». 

 

Результати голосування за повернення до голосування за питання «Про 

внесення змін до районної Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-2020 роки»: 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 21 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Медведюк О.В., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський 

В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., 

Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., 

Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до районної Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-2020 роки. 

(Рішення №  1071 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 21 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Медведюк О.В., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський 

В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв 

Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 
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«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

16.  СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до районного бюджету Житомирського 

району на 2020 рік. 

     Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника   

управління фінансів Житомирської районної державної адміністрації - текст 

доповіді додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Гребенюк О.П., депутат районної ради, вніс пропозицію внести 

зміни до запропонованого розподілу коштів, які виділяються на Центральну 

районну лікарню, розподіливши їх відповідно до поданих рай лікарнею 

пропозицій (лист надано в управління фіннасів). А також заявив про конфлікт 

інтересів при розгляді питання щодо внесення змін до районного бюджету  та 

прийнятті рішень щодо нього, оскільки працює у медичному закладі. 

           Фещук Л.П., депутат районної ради, заявила про конфлікт інтересів при 

розгляді питання щодо внесення змін до районного бюджету та прийнятті 

рішень щодо нього, оскільки працює у медичному закладі. 

           Давидов А.В., депутат районної ради, зазначив, що за проханням 

Левківського сільського голови, необхідно внести зміни до звернень депутатів 

щодо виділення коштів на будівництво міні футбольного поля в с.Левків, 

спрямувавши ці кошти на  придбання вуличних тренажерів для обладнання 

спортивного майданчика. 

 Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зазначила, що спрямовує         

5 000 грн на моніторинг якості питної води в смт Новогуйвинське та заявила 

про наявний у неї конфлікт інтересів при цьому, оскільки проживає в смт 

Новогуйвинське. 

           Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав скільки коштів потрібно на 

моніторинг питної води. 

 Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що на постійній 

комісії з питань бюджету і комунальної власності, було озвучено, що коштів в 

сумі 20 000 грн буде достатньо. 

            Оржехівський В.М., депутат районної ради, зауважив, що якість води 

видно неозброєним оком – вона дуже брудна, а чи потрібно ще й кошти 

витрачати на те, щоб довести її непридатність до вживання. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до районного бюджету на 2020 рік з урахуванням 

змін та доповнень. 

 (Рішення №  1072 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

одноголосно: 

«За» - 21 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Медведюк О.В., Михайлов А.М., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах 

В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 
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«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

17. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

          Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника   

управління фінансів Житомирської районної державної адміністрації 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1073 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 20 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв 

Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Медведюк О.В.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

18. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до Положення  про  порядок    

використання    шкільних автобусів . 

              Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна - начальник відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

районної державної адміністрації 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1074 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 20 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв 

Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Медведюк О.В.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

19.  СЛУХАЛИ:   Про створення опорного закладу освіти і його філії та 

реорганізацію закладів освіти. 
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ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що мова 

йде про створення Коднянського опорного закладу і Миролюбівська ЗОШ І-ІІ 

ст. перетворюється у його філію.              

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1075 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 20 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв 

Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О.,Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Медведюк О.В.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 Пленарне засідання 34 сесії залишив депутат Медведюк О.В.  

            В роботі сесії беруть участь 20 депутатів. 

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови  районної ради, зазначив, що 

відповідно до регламенту роботи пленарного засідання необхідно через кожні 

дві години роботи робити перерву. Вніс пропозицію  продовжити роботу сесії 

без перерви. 

ВИРІШИЛИ: Продовжити роботу без перерви. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 20 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв 

Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

20.  СЛУХАЛИ:   Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2020 року. 

 Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник         

організаційного відділу виконавчого апарату Житомирської районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1076 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 



34 

 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 1 (Оржехівський В.М.). 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

             Пленарне засідання 34 сесії залишив депутат Оржехівський В.М.  

             В роботі сесії беруть участь 19 депутатів. 

               

21. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до районних Програм. 

  Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник         

організаційного відділу виконавчого апарату Житомирської районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1077 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 
22. СЛУХАЛИ:   Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник         

організаційного відділу виконавчого апарату Житомирської районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1078 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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23. СЛУХАЛИ:   Про затвердження Методики розрахунку  вартості платних 

послуг, які надаються  комунальними закладами охорони здоров'я,  що 

перебувають у спільній власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1079 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

24. СЛУХАЛИ:   Щодо оренди комунального майна,  яке належить до спільної 

власності  територіальних громад сіл, селищ  Житомирського району. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання з урахуванням доповнень, 

погоджених комісією з питань бюджету і комунальної влвсності. 

(Рішення №  1080 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

25. СЛУХАЛИ:   Про визнання такими, що втратили чинність, рішень районної 

ради. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 
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забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1081 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

26. СЛУХАЛИ:   Про затвердження Переліків першого та другого типу об’єктів 

оренди комунальної власності. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що 

постійною комісії з питань бюджету і комунальної власності було 

рекомендовано прийняти це рішення з урахуванням доповнень за основу та до 

наступної чергової сесії Житомирської районної ради протокольно доручити 

балансоутримувачам провести аналіз щодо використання майна, яке передано в 

оренду, планується до передачі в оренду та майна, яке підлягає приватизації, та 

обрахувати економічну доцільність цих дій: передачі в оренду чи приватизації 

майна. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1082 та Переліки додаються). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Про пропозицію постійної  комісії з питань бюджету і комунальної 

власності щодо доручення балансоутримувачам провести аналіз щодо 

використання майна, яке передано в оренду, планується до передачі в оренду та 

майна, яке підлягає приватизації, та обрахувати економічну доцільність цих дій: 

передачі в оренду чи приватизації майна. 

ВИРІШИЛИ: Доручити балансоутримувачам провести аналіз щодо 

використання майна, яке передано в оренду, планується до передачі в оренду та 
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майна, яке підлягає приватизації, та обрахувати економічну доцільність цих дій: 

передачі в оренду чи приватизації майна. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

27. СЛУХАЛИ:   Про звільнення від орендної плати за користування  майном, 

що належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ району.  

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, повідомив, що  на 

постійній комісії з питань бюджету і комунальної власності було внесено 

пропозицію розмістити у засобах масової інформації оголошення для суб’єктів 

господарювання, які орендували у період з 17 березня по 11 травня 2020 року 

майно спільної власності територіальних громад району, та не використовували 

його з незалежних від них обставин у зв’язку з оголошенням карантину, з 

метою подання ними відповідних заяв про звільнення їх від орендної плати  за 

користування майном за період з 17 березня по 11 травня 2020 року. Відповідно 

до вимог Регламету ради поставив питання на голосування у порядку 

надходження пропозицій. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1083 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Про пропозицію постійної  комісії з питань бюджету і комунальної 

власності щодо розміщення у засобах масової інформації оголошення для 

суб’єктів господарювання, які орендували у період з 17 березня по 11 травня 

2020 року майно спільної власності територіальних громад району, та не 

використовували його з незалежних від них обставин у зв’язку з оголошенням 

карантину, з метою подання ними відповідних заяв про звільнення їх від 

орендної плати  за користування майном за період з 17 березня по 11 травня 

2020 року. 
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        Результати голосування:  

«За» - 18 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Попов В.Г.,  

                    Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В.,  

                    Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 1 (Парфентієва Т.М.). 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення не прийнято. 

Результати поіменного голосування додаються. 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосувнаня рішення не прийнято. Пропозицію 

відхилено. 

 

28. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна 

громад сіл, селищ  Житомирського району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

Результати голосування за те, щоб внести змін до переліку об’єктів 

нерухомого майна громад сіл, селищ  Житомирського району: 

 «За» - 18 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Попов В.Г., Приставський 

М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 1 (Парфентієва Т.М.). 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення не прийнято. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

29. СЛУХАЛИ:   Про закріплення об’єктів  нерухомого майна на праві 

оперативного управління за відділом освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту Житомирської районної державної адміністрації 

Житомирської області. 

 Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1085 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 
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«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Парфентієва Т.М., депутат районної рази, заявила, що при 

розгляді питання «Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна 

громад сіл, селищ  Житомирського району» помилково натиснула кнопку 

«Проти» і внесла пропозицію повернутися до повторного голосування з цього 

питання. 

 

            Головуючим поставлено на голосування питання «Про повернення до 

голосування з питання «Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого 

майна громад сіл, селищ  Житомирського району». 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

28. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна 

громад сіл, селищ  Житомирського району. 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1084 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 
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«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

30. СЛУХАЛИ:   Про закріплення  нерухомого майна на праві оперативного 

управління за Комунальним некомерційним підприємством «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради. 

                    Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст 

з питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1086 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

31. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до рішень районної ради щодо закріплення 

земельних ділянок на праві постійного користування. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1087 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

32. СЛУХАЛИ:   Про закріплення земельної ділянки на праві постійного 

користування за сектором культури і туризму Житомирської 

райдержадміністрації Житомирської області.  

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 
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ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1088 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

33. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до Статуту Комунальної установи 

«Новогуйвинська  комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» 

Житомирської районної ради. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що цим 

рішенням школа передається в управління відділу освіти, національно-

патріотичного виховання, молоді та спорту райдержадміністрації. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1089 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Приставський М.М., депутат районної ради, зазначив, що він 

голосував «Проти», але система не так висвітлила його голос. Вніс пропозицію 

повернутись до повторного голосування з цього питання. 

 

 Головуючим поставлено на голосування питання «Про повернення до 

повторного голосування з питання «Про внесення змін до Статуту Комунальної 

установи «Новогуйвинська  комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» 

Житомирської районної ради». 

За результатами поіменного голосування рішення не прийнято, 

пропозицію відхилено: 

«За» - 18 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 
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В.Г., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 1 (Приставський М.М.). 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 В електронній системі голосування «Рада Голос» стався технічний 

збій. Проведено переєстрацію депутатів. У роботі сесії беруть участь 19 

депутатів. 

 

 Головуючим повторно поставлено на голосування питання «Про 

повернення до голосування з питання «Про внесення змін до Статуту 

Комунальної установи «Новогуйвинська комплексна дитячо-юнацька 

спортивна школа» Житомирської районної ради». 

За результатами поіменного голосування рішення не прийнято, 

пропозицію відхилено: 

«За» - 10 (Гречко А.К., Журавель Г.М., Михайлов А.М., Нижник В.Т., 

Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О.,Фещук Л.П.) 

«Проти» - 5 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Давидов А.В.,  

                       Загладько В.М., Козел В.В.) 

«Утримались» - 4 (Дєньга В.А., Парфентієва Т.М., Станіславов О.В. 

Стах В.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що 

пропонується протокольно доручити відділу освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту райдержадміністрації створити комісію з 

приймання-передачі бухгалтерських та фінансових документів, проведення 

інвентаризації майна, документів, активів та зобов’язань із залученням поза 

складом комісії представників фінансових органів райдержадміністрації, 

органів казначейської служби та пенсійного фонду. 

 Приставський М.М., депутат районної ради, запитав чому 1,5 року 

керівництвом районної ради жодного разу не піднімалось питання звіту, 

питання всіх звітних документів по школі, які мали б бути оформлені належним 

чином, адже «ми виділяли немалі кошти, ми виділяли мільйони на цю 

відповідну спортивну організацію». 

 Стах В.М., заступник голови районної ради, відповів, що це питання 

піднімалось на засіданні робочої групи по спорту, тому звинувачення 

безпідставні. Нова людина, яка навіть не призначена в.о. керівника, а просто 

покладено на неї обов’язки, теж не може нічого не впорядкувати, бо всіх 

документів немає. Тут проблема була не в керівникові, а в бухгалтері: вона 

написала заяву про звільнення, документи жодні нікому не передала. Тому, щоб 

хоч якось вийти з цієї ситуації, необхідно створити таку комісію. 
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ВИРІШИЛИ: Доручити відділу освіти, національно-патріотичного виховання, 

молоді та спорту райдержадміністрації створити комісію з приймання-передачі 

бухгалтерських та фінансових документів, проведення інвентаризації майна, 

документів, активів та зобов’язань із залученням поза складом комісії 

представників фінансових органів райдержадміністрації, органів казначейської 

служби та пенсійного фонду. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Приставський М.М., депутат раойнної ради, сказав про те, що 

потрібно заслухати звіт Новогуйвиснької ДЮСШ щодо використання коштів. 

Висловив претензію до роботи робочої групи з питань роботи спортивних 

закладів: «Комісії спортивні проходять, а толку ніякого». 

 

34. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до рішення 29 сесії районної ради 7 

скликання від 24.12.2019р.№996 «Про погодження розмірів батьківської плати 

за навчання у мистецьких школах Житомирської районної ради». 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1090 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

35. СЛУХАЛИ:   Про погодження розмірів батьківської плати за навчання у 

мистецьких школах Житомирської районної ради на 2020-2021 н.р. 
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        Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та 

комунальної власності виконавчого апарату Житомирської районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1091 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

36. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до рішення 23 сесії від  25.02.2019р. № 827 

«Про припинення комунального  підприємства «Центральна районна аптека  

№118» Житомирської районної ради». 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату Житомирської 

районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1092 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

         

37. СЛУХАЛИ:   Про звернення до Президента України,  Верховної Ради 

України, Кабінету Міністрів України, Міністерства оборони України  та 

Міністерства соціальної політики України щодо відшкодування з Державного 

бюджету України середньої заробітної плати. 

             Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови 

Житомирської районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1093 та текст звернення додаються). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 
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«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

                      
38.  СЛУХАЛИ: Про підтримку звернення депутатів Одеської обласної ради. 

             Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови 

Житомирської районної ради 

 Зазначив, що комісією з питань законності, правопорядку і прав 

людини, депутатської етики, забезпечення діяльності депутатів та місцевого 

самоврядування це рішення не підтримано. 

 «За» - 18 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Приставський М.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

ВИРІШИЛИ: За результатами поіменного голосування  рішення не прийнято, 

проєкт рішення «Про підтримку звернення депутатів Одеської обласної ради» 

відхилено. 

 

39. СЛУХАЛИ:   Щодо висновків робочої групи районної ради з вивчення 

стану функціонування спортивних установ і організацій району та їх 

фінансування з питань використання бюджетних коштів окремими їх 

отримувачами на проведення спортивних заходів і змагань. 

ВИСТУПИЛИ: Бовсуновський Ю.П., голова Громадської ради при 

Житомирській райдержадмінстрації, зазначив, що у них є багато питань по 

діяльності спортивних установ в районі. Перше - до Житомирської районної 

федерації футболу, а саме з приводу проведених змагань у смт Новогуйвинське, 

жодних підтверджуючих документів цього немає. Друге - до Високопічської 

сільської ради в частині виділення їм коштів у 2018 в сумі 168 тис. грн на 

проведення змагань, а також і у 2019-2020 роках. Ці кошти були «потрачені 

спортивним клубом Айкідо», при чому немає «ніякої документації, ні 

кошториса, не було ні відео-, фото-зйомки, населення не бачило зовсім цих 

змагань». Третє питання стосується Новогуйвинської ДЮСШ. У 2018 році за 

зверненням Громадської ради районною радою було створено комісію, за 

результатами засідання якої було складано  та підписано всіма членами комісії, 
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і директором акт про наявність всієї документації. Але на запити громадської 

ради вже 6-7 місяців жодних документів ніхто не надав. Зробили зі школи 

«комерційну структуру». На засіданні робочої групи у березні було вирішено 

підготувати текст звернення до правоохоронних органів, проте цього не 

зроблено. 

           Стах В.М., заступник голови районної ради, повідомив про те. що 

сьогодні вранці мало відбутися засідання робочої групи по спорту, але у зв’язку 

з тим, що не з’явилася основна частина членів цієї робочої групи, засідання не 

відбулося. Звернувся до доповідача та депутатів вносити пропозиції щодо цього 

питання.  

          Дєньга В.А., депутат районної ради, який висловив свою позицію, що в 

усьому має бути справедливість та відповідно має бути звітність відповідно до 

закону.  

         Козел В.В., депутат районної ради, вніс пропозицію звернутись до 

правоохоронних органів. Наголосив на тому, що був спрямований запит до 

Новогуйвинської селищної ради щодо використання спортивного стадіону, на 

що є відповідь селищної ради, що стадіон не орендувався федерацією футболу, 

а тому є підстави, на його думку, звернутися до правоохоронних органів. 

Результати голосування за те, щоб звернутись до правоохороних органів 

щодо перевірки законності використання коштів на проведення спортивних 

заходів і змагань спортивною командою «Сокіл» та Високопічською сільською 

радою: 

 «За» - 18 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Приставський М.М., Попов 

В.Г., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Михайлов А.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

  За результатами поіменного голосування рішення не прийнято. 

           Результати поіменного голосування додаються. 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення не прийнято. Пропозицію 

відхилено. 

40. СЛУХАЛИ:   Інформація щодо стану роботи по укладенню договору оренди 

із ТОВ «Редакція газети «Приміське життя» на частину нежитлового 

приміщення на четвертому поверсі адміністративної  будівлі Житомирської 

районної ради за адресою: м. Житомир, вул. Л.Українки, 1, (два кабінети          

№  410, 411, корисною  площею 21,20 кв. м., та місця загального користування, 

площею 11,27 кв. м.). 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що були 

сподівання, що всі спори вирішить суд, але цього не сталось. Суд виніс своє 

рішення і з «подвійним тлумаченням». За підсумками бюджетної комісії було 
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підготовлено та направлено листи до Антимонопольного комітету на 

Мінекономіки щодо надання роз’яснень. 

  Юхимчук С.М., головний редактор ТОВ «Редакція газети «Приміське 

життя», відповів, що  рішенням районної ради було визначено, що після 

реорганізації газети районна рада має укласти договір оренди на тремін не 

менше ніж на 15 років та за орендною ставкою як для бюджетних організацій. 

Це все відповідно до Закону України «Про реформування засобів масової 

інформації». У червні 2018 року було реформавано газету, і він знову звернувся 

до голови районної ради про укладення договору оренди приміщення на умовах 

прийнятого у 2016 році рішення. На це звернення він отримував не зрозумілі 

відписки. У лютому 2019 року приймається паралельне  рішення про передачу в 

оренду приміщення на 15 років але з орендною ставкою у 10% від ринкової 

вартості. За рішеням Господарського суду у 2019 році  визнано протиправними 

дії щодо втсановлення такої орендної плати. 

        Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної ради, 

зазначила, що від Юхимчука С.М. ніяких заяв про укладення договору до 

районної ради не надходило, до нотаріуса для укладення договору оренди він 

не з’являвся та своїх заперечень, пропозицій щодо проекту договору не 

надавав. Районна рада неодноразово надсилала листи про укладеня договору 

оренди, проте жодної відповіді на них не було. Для укладення договору оренди 

є чітко визначений механізм та порядок. 

  Юхимчук С.М., головний редактор ТОВ «Редакція газети «Приміське 

життя», наголосив на тому, що районна рада має скасувати своє рішення. 

     Стах В.М., заступник голови районної ради, запитав яке саме рішення. 

       Давидов А.В., депутат районної ради, виступив на підтримку редакції 

газети «Приміське життя».        

       Нижник В.Т., депутат районної ради, висловив пропозицію знайти 

компроміс у вирішенні цього питання. 

        Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що Юхимчук С.М. 

не до кінця наводить інформацію: його вимога зобов’язати районну раду 

укласти договір оренди на тих умовах, які він зазначив у позовній заяві, судом 

не підтримана.  

        Гребенюк О.П., депутат районної ради, запропонував винести це питання 

спочатку на розгляд бюджетної комісії. 

        Дєньга В.А., депутат районної ради, запропонував узяти інформацію до 

відома. 

        Стах В.М., заступник голови районної ради, запропонував інформацію, яка 

усім роздана у письмовому вигляді, узяти до відома, дочекатися відповіді з 

Антимонопольного комітету та Міністерсва економічного розвитку та за 

результатами винести на наступну сесію. 
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        Загладько В.М., депутат районної ради, підтримав депутата Давидова А.В. 

та зауважив, що це питання ми маємо вирішити позитивно. 

        Стах В.М., заступник голови районної ради, наголосив на тому. що ним 

особисто раніше пропонувалася 1 грн орендної плати, але депутати цієї 

пропозиції не підтримали. 

ВИРІШИЛИ: Взяти до відома Інформацію щодо стану роботи по укладенню 

договору оренди із ТОВ «Редакція газети «Приміське життя» та підготувати 

питання на розгляд чергової сесії. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

41. СЛУХАЛИ:   Щодо рекомендацій  постійної комісії з питань розвитку 

агропромислового комплексу, земельних відносин та екології  від 23 липня 

2020 року про розгляд звернення депутата Сінгурівської сільської ради  

Хоменка Руслана Миколайовича. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що це 

питання стосується підприємства, яке займається вирощуванням норок в 

с.Сінгури. На місце виїжджала робоча група, це питання також розглядалось на 

засіданні постійної комісії, де було запропоновано звернутись від імені 

районної ради до поліції щодо перевірки законності діяльності цього 

підприємства.  

Результати голосування за рекомендації  постійної комісії з питань 

розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин та екології  від 23 

липня 2020 року про розгляд звернення депутата Сінгурівської сільської ради  

Хоменка Руслана Миколайовича, а саме: «Звернутися до правоохоронних 

органів щодо: 1) невиконання ТОВ «ПРОФУНА»  рішення Житомирського 

окружного адміністративного суду від 05.11.2019р. (справа № 240/9382/19) 

щодо тимчасового  зупинення діяльності; 2) проведення перевірки законності 

діяльності ТОВ «Інкотрейд Груп» на території Сінгурівської сільської ради 

Житомирського району Житомирської області з використанням майнового 

комплексу ТОВ «ПРОФУНА» за адресою: вул. Зарічна, буд.83, село Сінгури 

Житомирський район Житомирська область»: 

«За» - 18 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 
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«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Приставський М.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення не прийнято. 

Результати поіменного голосування додаються. 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення не прийнято. Пропозиції 

постійної комісії відхилені. 

42. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу об’єкту нерухомого майна 

(приміщення аптеки) до комунальної власності Троянівської сільської ради 

Житомирського району Житомирської області. 

  Інформує: Гребенюк Олександр Павлович – депутат районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення №  1051 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 19 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

43. СЛУХАЛИ:   Про надання погодження на отримання  спеціального дозволу 

на користування  надрами  з метою геологічного вивчення  піску Тарасівської – 

1 ділянки. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, повідомив про те, 

що це питання розглядалось на засіданні постійної комісії з питань розвитку 

агропромислового комплексу, земельних відносин та екології, на яку були 

запрошені представники Станишівської ОТГ. Станишівська ОТГ проти такого 

погодження і відповідно до нормативно-правових актів ми не маємо давати 

таке погодження, оскільки відсутнє позитивне рішення від сільської ради.  

   Результати голосування за те, щоб надати погодження на отримання  

спеціального дозволу на користування  надрами  з метою геологічного 

вивчення  піску Тарасівської – 1 ділянки: 

 «За» - 4 (Гречко А.К., Козел В.В., Парфентієва Т.М., Станіславов О.В.). 

«Проти» - 12 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Давидов А.В., Журавель 

Г.М., Загладько В.М., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Томілкіна В.П., 

Уницький С.О.) 

«Утримались» - 3 (Дєньга В.А., Стах В.М., Фещук Л.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  
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Результати поіменного голосування додаються. 

ВИРІШИЛИ: За результатами поіменного голосування  рішення не прийнято, 

проєкт рішення «Про надання погодження на отримання  спеціального дозволу 

на користування  надрами  з метою геологічного вивчення  піску Тарасівської – 

1 ділянки» відхилено.  

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, звернувся до 

депутатів проханням розглянути можливість надання матеріальної допомоги на 

лікування Яворській Т.П., яка сильно хворіє. 

  Тимошин А.А., представник в/ч А3508 смт. Гуйва,, зазначив, що після 

реорганізації їх від’єднали від військового інститу, і тепер у них період 

становлення, але обмежений фінансовий ресурс. Техніку їм постачають, 

допомагають також і закордонні партнери, але не вистачає  наметів і похідних  

меблів, для виїзду на полігони. Звернувся до депутатів про надання їм шефської 

допомоги. 

  Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що їм необхідно 

надати письмове звернення  із зазначенням потреб, адже для вирішення цього 

питання необхідно внести зміни до діючих програм. 

   Перелік питань порядку денного пленарного засідання  34 сесії 

вичерпано. 

Зауважень, пропозицій, доповнень щодо ведення засідання та інших 

питань не надходило. 

 

Тридцять четверту сесію заступником голови районної ради  Стахом В.М. 

оголошено закритою. 

 

           Звучить гімн. 

 

 

Заступник голови районної ради                                               В. СТАХ  

 

 

 

 

 

 

Протокол склала:  

    Юлія Мірошниченко 


